
Geacht college,
 
We moeten met veel spijt concluderen dat er een grote stroom 
oorlogsslachtoffers West-Europa zal overspoelen.
De Nederlandse regering heet deze mensen van harte welkom en wij 
Sociaal Gemert-Bakel ondersteunen deze welkomgroet. 
Aan de veiligheidsregio’s is gevraagd voorlopig een bepaalde hoeveelheid 
opvangplekken te creëren.
Ook Gemert-Bakel zal plekken moeten maken. Wij pleiten voor een 
voorbeeldfunctie in dezen zoals de gemeente Eindhoven dat ook doet.
Daarom de volgende vragen aan uw college:
 

1. Wordt er al nagedacht door dit college aan mogelijke 
verblijfplaatsen?

2. Zo ja, welke locaties heeft het college op het oog? ( Wij denken aan 
leegstaande gebouwen zoals: de Deken v.d. Heuvelschool, 
politiebureau, fabrieksgebouw vd. Acker, kasteel)?

3. Wordt er al actief gewerkt aan het inrichten van de locaties?
4. Zo nee, wat is de reden van het niet anticiperen op wat er op ons 

afkomt?
5. Wij willen door het college permanent geïnformeerd worden over 

alles omtrent de opvang van Oekraïense oorlogsslachtoffers in onze 
gemeente en welke consequenties dat heeft. Is het college daartoe 
bereid?
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